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D66 – Mevrouw de Vries – Staalslakken 

Staalslakken, een restproduct van de fabrieken van Tata Steel, zijn op uiteenlopende plekken 
verspreid door heel het land te vinden: van de wandelpaden bij het MH17-monument tot onder straten 
in woonwijken, van jeu-de-boulesbanen en speeltuinen tot wegfunderingen en begraafplaatsen. 
 
Het RIVM en de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) hebben de afgelopen jaren 
gewaarschuwd voor milieu- en gezondheidsrisico’s van staalslakken. ‘Wanneer deze stoffen in de 
bodem en het grondwater terechtkomen, kunnen de dieren en planten die op of in deze bodem leven 
doodgaan’, schrijft ILT in 2023. Onlangs constateerde de ILT nog dat slakken op negen van tien 
onderzochte locaties tot milieuschade hebben geleid. In een aflevering van Nieuwsuur op 16 mei jl. 
bleek dat het ministerie van I & W jarenlang milieurisico’s heeft verzwegen. 
 
Van onze D66 collega’s in Beverwijk en Wijk aan Zee begrijpen wij dat het mogelijk is een verbod in te 
stellen voor het gebruik van staalslakken binnen de gemeentegrenzen. 
 

1. Is bekend of er staalslakken zijn gebruikt binnen onze gemeentegrenzen en zo ja, waar en 
wanneer?  

2. Zo nee, kan de wethouder navraag doen bij het ministerie van I en W en/of bedrijven die onze 
wegen aangelegd hebben? 

3. Is de wethouder bereid te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn omtrent het instellen van 
een verbod voor het toekomstig gebruik van staalslakken binnen onze gemeentegrenzen? 

 

 


